
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   
te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis ze 18. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR, z. s.  
konaného dne 3.11.2023 v Kutné Hoře 

 

Přítomni: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. Remža, p. Véber, sl. Slezáková, p. Musil, p. Mikulčík, 
p. Kropáček,  
Hosté: sl. Krejčová, 
Omluveni: p Hůla, p. Strmiska, p. Lhotka,  p. Michna, p. Sopr 
 
 
V 09.00 hodin přivítal p. Kožený všechny přítomné a zahájil 18. zasedání a konstatoval, že 
VV je usnášení schopen. 
 
Návrh programu: 

1. Zahájení zasedání výkonného výboru AVZO TSČ ČR, kontrola 
usnášeníschopnosti, volba návrhové komise, pracovního předsednictva, 
zapisovatelky a ověřovatele zápisu 

2. Zpráva předsedy o činnosti předsednictva AVZO TSČ ČR od 17. zasedání VV 
AVZO TSČ ČR a o kontrole plnění úkolů usnesení VV a přípravě 12. Sjezdu 
AVZO 

3. Rozpočet na rok 2024 a plnění rozpočtu za rok 2023 k 30.9.2023 
4. Návrh na zrušení p.s., zpráva o stavu probíhajících likvidací u jednotlivých p.s. 
5.   Plán předsednictva, Výkonného výboru AVZO TSČ ČR a sjezdu AVZO TSČ 

ČR 
6.   Zpráva kontrolní komise AVZO a zpráva předsednictva o odstranění 

nedostatků zjištěných kontrolní komisí AVZO TSČ ČR 
7. Zprávy předsedů RDM a RS – plán akcí, roční rozpočet komisí 
8. Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 
9. Různé, diskuze 
10. Přijetí usnesení 18. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 
11. Závěr 

 

Hlasování o schválení programu: Schváleno 100%. 

Pracovní komise: 

o Návrhová komise: Miroslav Véber, Hynek Mikulčík – Schváleno 100% 
o Pracovní předsednictvo:  JUDr. Vítězslav Krabička,  Tomáš Kožený – Schváleno 

100% 
o Zapisovatelka:  Ivana Krejčová – Schváleno 100% 
o Ověřovatel zápisu:  Jaromír Remža – Schváleno 100% 

 

 



2. Projednání zprávy předsedy o činnosti předsednictva AVZO TSČ ČR od 17. 
zasedání VV AVZO TSČ ČR, včetně kontroly plnění úkolů 
o Informace k dosud došlým připomínkám ke stávajícím stanovám. Upřesnění 

statut. orgánu p.s., k vyloučení členů AVZO, ke krajským koordinátorům, k plnění 

povinnosti p.s. se zasláním účetních závěrek a k přeregistraci p.s. viz níže 

 

- byla vytvořena komise pro přípravu úprav stanov : JUDr. Krabička, 

p.Kožený a p. Remža 

- kdo je statutární orgán – výbor nebo předseda 

- kdo rozhoduje o odvolání člena  

- plnění povinnosti o přeregistraci po 5ti letech podle zákona a stanov, 

provádí pouze členská schůze daného p.s., ve stanovách chybí 

vynutitelnost, krajští koordinátoři dostali za úkol zajistit splnění této 

povinnosti a i díky p. Vébrovi (sekretariátu) se toto daří plnit, bude 

doplněno sankce 

- povinnost zasílat účetní závěrku nebo přehled o majetku a závazcích, 

bude doplněno sankce 

o Informace o povinně zřízených datových schránkách, byla vypracována 

metodika, která je zveřejněna na stránkách metodický pokyn k jejich 

používání 

o Informace o součinnosti při likvidaci jednotlivých p.s.  

09:20 hodin – dostavila se Mgr. Pokorná 

- Předsednictvo se pokusilo vypracovat program pro zřízení dvou 

výběrových střelnic AVZO, avšak po prostudování všech dostupných 

právních předpisů se zjistilo, že to není schůdné s ohledem 

nemožnosti vkládat peníze AVZO do cizího majetku, povolování 

střelnic apod. 

- Bude se pokračovat v zápůjčkách materiálu. 

o Řešila se přeregistrace po uplynutí 5letého funkčního období. Jednotlivá p.s. 

zpravidla nevykonávají vlastí iniciativu. Jsou informovány sekretariátem, že si 

povinnost nesplnili. Předsednictvo upozorňuje, že tato povinnost vyplývá ze 

zákona a je sankcionována opatřeními ze strany soudu. 

o Předsednictvo upozorňuje, že je potřeba si zkontrolovat své názvy, má tam 

být uvedeno AVZO jako odkaz na hlavní spolek. 

o Některé p.s. požádali o likvidaci. U některých není žádný majetek, popř. ani 

finance.  

o Předsednictvo se zabývalo návrhy na udělení 13-ti četných titulů. 

o Odvody členských příspěvků. K dnešnímu dni nejsou odvedeny od 5 p.s. – 

sekretariát podá návrh na jejich zrušení a likvidaci (Sedliště, Nové Dvory, 

Vízovice, Tovačov, Pelhřimov) 

o Krajští koordinátoři dostali příspěvek na náklady ve výši 40% z odvodů čl. 

příspěvků. 

o Puškařská dílna: p. Langer již nebude vykonávat funkci garanta. P. Havelka 

uhradil cca polovinu celé částky. Nyní dluží vůči splátkovému kalendáři cca 

25.000Kč. Jinak nespolupracuje ve věci provedení inventury. 

o Na AVZO byly podány 2 žaloby paní Jílkové. Soud byl odročen a 23.11.2023 

na žádost pr. zástupce žalobkyně (navrhovatelky). 

o Byl vydán metodický pokyn pro užívání datových schránek. 



o Předsednictvo žádá o dotace od MO, na střelecké soutěže a konání 3 táborů 

a STO. Od NSA nemůže hlavní spolek žádat, není spolupracovníkem – 

členem ČOV. Žádat mohou jednotlivá p.s. přes vyhlášené programy. 

o Informace o prodeji id. 1/2 garáže v Děčíně. Kde byla už  v roce 2013 zrušena 

ZO. Mezitím byla v majetku z.s. Po prodeji se ozvali členové další p.s. v 

Děčíně, že je vyměněn zámek. Volali proč a pak se už neozvali.  

o Zatím se neví, zda se bude prodávat budova v Ochozu u Brna. Budova nyní 

slouží jako bar. Zatím nebyl zahájen prodej. Nevíme, komu nájemce platí 

nájemné.  

o Vlastníme i budovu v Městec Králové, město má zájem o odkup této budovy. 

o U Brněnského okruhu vlastníme dva sklady, které sloužili dříve k malému 

ubytování prostřednictvím T.S. Print.  

o Nákup elektronických terčů. Budou doplněny stávající smlouvy, kde bude 

doplněno, kde budou terče umístěny a kdo za ně bude odpovědný – úkol pro 

předsednictvo. 

o Zabývali jsme se nákupem dalšího zařízení, včetně žádosti ZO Karviná-

Kovona – výpůjčka 10 ks. el. terčů. 

o Dále jsem se zabývali dopisy p. Michny. A také jeho vyjádřením k přihlašování 

se z jiných míst v ČR s jeho přihlašovacími údaji.  

o Zabývali jsme se přípravou 12. Sjezdu AVZO. 

o Zabývali jsme se návrhy na udělení Čestných titulů u 13-ti p.s.. P.Véber 

přečetl celý seznam návrhů. Součástí udělení titulu je příspěvek ze strany z.s. 

na činnost ve výši 3000Kč. Lze podávat další návrhy na VV příp. sjezd. 

o Zabývali jsme se provedenou činností kontrolní komise – zpráva a odstranění 

nedostatků. 

o Dostali jsem dotazy od NSA. 

o Zabývali jsem nákupem pozemku v k.ú. Chrastava ve výši 700.000Kč. Jako 

ochranu proti zrušení střelnice do budoucna. 

o Bylo podáno trestní oznámení u SKPV Kolín, pro neoprávněné vyloučení u 

p.s. Rohozec. Bylo jim navrženo, aby je pozastavili na členskou schůzi, kde se 

oba budou moci vyjádřit. Členská schůze vyloučení potvrdila. Jsou tam další 

problémy.  

o Došlo k dalším vyloučení členů jednotlivých p.s. Předseda upozorňuje, že je 

nutno nepoužívat pouze stanovy ale také občanský zákoník. 

o Předsednictvo se zabývalo chybějícími koordinátory. Doplnil se Plzeňský kraj. 

Řeší se Olomoucký kraj – přes p. Hrocha. 

o Předsednictvo se zabývalo starými pohledávkami. Jeden z dlužníků uhradil už 

celý dluh. Ještě jsou velké pohledávky z nájmů v objektu Šumperk, řeší se 

přes exekutory. 

o Zabývali jsme se plněním rozpočtu.  

o Zúčastnili jsme STO, byla dobře připravená p.s Lysá nad Labem. Byla však 

malá účast dětí. 

o Zabývali jsme se přípravou střeleckých soutěží. 3x mistrovství, 1x STO. 

o Zabývali jsem se informací p. Michny k neexistenci Etického kodexu. 

o Žádost p.s. Karviná – předsedkyně pí. Švédová poskytla neúmyslně veškeré 

údaje k účtu pobočného spolku, kdy došlo k neoprávněným výběrům třetí 

osoby. Zabývala se tím policie. Členská schůze tohoto spolku řeší s paní 

předsedkyni tento dluh vůči p.s. Pravděpodobně bude projednána jako škoda.  

o Byly zveřejněny údaje o zvýšení příspěvku na PHM v rámci dodatku č. 2 ke 

směrnicím k cest. náhradám.  

o Aktualizoval se seznam p.s věnujících se dětem. 



o Zabývali jsme se dalšími stížnostmi p. Michny. Proč chybí historie. Proč 

neprobíhají školení (která sám pořádá) apod. Navrhuje nakoupit el. terče pro 

p.s. ZO Karviná – Kovona. Nejprve žádal o dotaci, následně na základě 

upozornění předsedy o zápůjčku. Konání MČR, že nejsou vyúčtování, kdy 

poslali pouze návrh vyúčtování, ale neposlali kopie dokladů. 

o Byla vydána pravidla pro užívání neveřejné části webových stránek. 

o P. Kožený poskytne na základě požadavku krajského koordinátora přístup na 

web. stránky pro vkládání.  

o Kynologický klub Psohlavci v obci Kubice podali žádost o vydání předchozího 

souhlasu s prodejem nemovitosti do vlastnictví obce Česká Kubice. 

o E-mail. žádost p.s. Polička, kde nechtějí ukončit činnost, chtějí však darovat 

budovu AVZU a stále ji využívat ke své činnosti. Bylo odsouhlaseno budovu 

převést na z.s. včetně peněz na účtě 

o Informace o dopisu p.s. Přerov – Újezdec. Pozemky střelnice patří UZSVM 

v hodnotě 9milionů. 

o p.s. Lipnice nad Sázavou. Řešení kdo vlastní nemovitosti. 

o Příprava 12tého sjezdu AVZO. Předseda svolává v souladu se stanovami na 

den 12.10.2024 12. Sjezd AVZO, konat se bude v Hotelu Mědínek v Kutné 

Hoře. Počet delegátů je navržen v klíči 1:100 při počtu 5300 dospělých. Tedy 

53 delegátů. Členové VV a kontrolní komise, kteří nebudou delegáti budou 

pozváni jako hosté, bez hlasu rozhodujícího a dále 3-4 organizátoři. JUDr. 

Krabička přečetl volební řád z minulých sjezdů. Volby delegátů mohou 

proběhnout přes e-mail a to pouze v případě rovnosti či nižšího zájmu počtu 

navržených delegátů. Pokud bude vyšší počet kandidátů, pak musí 

proběhnout klasické volby. Počty delegátů za jednotlivé kraje jsou 

matematicky zaokrouhlené. Byly projednány počty delegátů pro jednotlivé 

kraje. Budou přepraveny veškeré řády a další materiály, včetně navržených 

změn do stanov. Bude projednán Strategický plán AVZO pro budoucí období 

– vše na 19. Zasedání VV dne 1.6.2024. 

 

3) Rozpočet na rok 2024 a plnění rozpočtu za rok 2023 k 30.9.2023 
Návrh rozpočtu. Byl projednán návrh rozpočtu na rok 2024, kdy je obdobný jako 
v roce 2023 s navýšením na ubytování a cestovní náhrady z důvodu konání sjezdu. 
Rozpočet je na základě upozornění policie vyrovnaný. Přítomní byli seznámeni se 
stavem na účtech. 
 

4) Projednání zprávy o stavu probíhajících likvidací u jednotlivých p.s. 
a. Seznam všech těchto p.s. dostali všichni členové VV jako přílohu pozvánky 
b. Info o p.s. Hanušovice 
c. Info o p.s. Popovice 
d. Info o p.s. Darkovičky, kdy za zbylé finanční prostředky bylo zakoupeno 

střelivo, které byl darováno členům ČSS z.s.  
e. Info o p.s. Krajské kolegium AVZO Plzeň, p.s. 
f. Info o p.s. Moravská Třebová 
g. a další p.s. 193 likvidacích nečinných p.s. 
 

5) Plán předsednictva, Výkonného výboru AVZO TSČ ČR a sjezdu AVZO 
TSČ ČR 
Přednesl předseda JUDr. V. Krabička, tento obdrželi členové VV spolu s pozvánkou 
 

6) Zpráva kontrolní komise AVZO a zpráva předsednictva o odstranění 
nedostatků zjištěných kontrolní komisí AVZO TSČ ČR 



- Přednesla I. Krejčová 
 

7) Zprávy předsedů RDM a RS – plán akcí, roční rozpočet rad 
Předsedové rad předložili členům VV zprávu o své činnosti, plán akcí a roční 

rozpočet svých rad. 

Předsedkyně RS uvedla po diskusi, že o posouzení, která soutěž je Mistrovstvím ČR 

AVZO rozhoduje rada střelectví. V roce 2024 bude poskytnuta účelový příspěvek ve 

výši 10.000Kč na konání až 5 mistrovských soutěží v jednotlivým střel. soutěží. 

Kde je možnost pořádat akci s dospělé veřejnosti, bez dětí, lze se předběžně spojit 

s p. Koženým, zda a za jakých podmínek je možné soutěž zařadit do dotačního titulu 

poskytnutého od MO ČR. 

RS – V letošním roce, tedy 2023, Rada střelectví pořádala několik závodů. V měsíci březnu proběhlo 

v Chrastavě a v Liberci mistrovství ze vzduchových zbraní s velmi dobrou účastí. Střílelo se na 

„elektronické“ terče. Dalšími závody bylo mistrovství v pistolových disciplínách konané dne 26.8.2023 

v Karviné a dne 2.9.2023 v puškových disciplínách v Chrastavě. Zde také náleží poděkování jejich 

pořadatelům.  Pro rok 2024 se plánuje opět konání všech tří mistrovských soutěží. Do návrhu 

rozpočtu za Radu střelectví žádám o přidělení částky ve výši 50.000Kč na konání těchto závodů a 

činnost rady. Jako předsedkyně RS se opakovaně vyjadřovala k opakovaným dopisům p. Michny. 

Inventura ve puškařské dílně dosud nebyla provedena z důvodu nespolupráce ze strany p. Havelky 

mladšího. Sbor komisařů byl rozšířen p. Hynka Mikulčíka.RS jedná elektronicky a při jednání VV či na 

závodech.  Kdo se chce přihlásit jako pořadatel mistrovské soutěže v roce 2024 může se přihlásit u 

předsedkyně RS cestou svého krajského koordinátora. S termínem do 20.12.2023. 

RDM – Sdružujeme 52 p.s. pracující s dětmi a mládeže. Radou byly pořádány 2 dětské tábory. Dále 

bylo pořádáno STO, které bylo v novém prostředí. Ubytování pro děti bylo za podmínky karimatky a 

spacáku v podzemních prostorách v Milovicích. Pořádali se i střelecké soutěže, Branný den 

v Beskydech a Memoriál Lubomíra Blažka. Informoval o areálu bývalého tankodromu. Lze se tam 

celoročně objednat. 

 

Přestávka:  12:30hodin – 12.43hodin. 

 
8) Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 

 
p. Mikulčík – požádal za nákup pozemku a za poskytnutí elektronických terčů. 
V kraji se konaly letos 2 mistrovství. Informoval o pokusu se s zkontaktovat 
s některými p.s. Informoval o p.s. Semily. Informoval, že p.s. Chrastava 
přemýšlí o rozšíření vzduchovkové střelnice. 
p. Kropáček – informoval o činnosti jednotlivých p.s. Očekává problém s p.s. 
Loučeň, kdy pozemek pod stavbami je obce. Informoval o p.s. Křinec. Info o 
p.s. Brandýs – Stará Boleslav. Info o p.s. Hořovice. 

 
Oběd: 12:50hodin – 13:25hodin 
 
 JUDr. Krabička – funkcionáři mají zájem pracovat pouze pro svůj p.s., o 
činnost krajského koordinátora nemá nikdo z nich zájem. 3 p.s. na vlastní žádost 
vstoupili do likvidace. Je rád, že starší členové vedení p.s. předávají postupně své 
funkce svým mladším nástupcům. Nyní má fungujících 24 p.s.  
 



 Sl. Slezáková – řešili příhodu s garáží v Děčíně. Kraj žije vlastním životem. 
Některé p.s. nemají na veřejném rejstříku nahlášenu změnu nebo potvrzení vedení 
p.s. po 5ti letech. 
  
 Mgr. Pokorná – některé p.s. chtějí dotace na činnost, na nákup zařízení. Jinak 
p.s. fungují nezávisle na z.s. Byla upozorněna, že každý p.s. může požádat cestou 
krajského koordinátora o nákup materiálu pro z.s. a následnou zápůjčku k užívání. 
Dále byla upozorněna, že je možné požádat o dotace obce, kraje a NSA. VV vždy 
hodnotí i podle informací ve veřejným rejstříku. 
 
 P. Veber – informoval o činnosti ve svém kraji. Všichni mají zaplaceno. Všichni 
poslali přeregistraci.  
 
 P. Musil – byl dlouhodobě nemocný. Nedokáže navrhnout žádný p.s. na 
udělení titulu, že neví, jak to mají zaúčtovat (3 tis. Kč). 
 
 Zpráva od p. Michny byla přečtena a projednána v průběhu zasedání. 
 
  

9) Různé, diskuze 
 
p. Remža – informoval členy VV, že je nutno odpovědět na tento dopis p. Michny 
komplexně,(uvedení členů komise RS), oprava PC z částky 40% z odvodů, V dopise 
je opakující se text a  připomínky i když už byly odpovězeny. Poslední odpověď na 
dopis.  Info, kdo informoval, není možné stále a opakovaně odpovídat na stejné 
opakované dotazy na které mu už bylo odpovězeno. P. Michna je vždy obeslán jako 
krajský koordinátor a jsou mu zasílány všechny zápisy emailem. Na výzvy 
předsednictva a VV nereaguje.  
 
Opakovaně se p. Michnovi sděluje složení RS: Slezáková, Mikulčík, Matějka. 
Všechny dotazy je však každý člen či koordinátor povinen vznést na předsedkyni RS.  
 
p. Musil upozornil, že velké množství funkcionářů nezná ani stanovy ani nečte zápisy 
z předsednictva či VV. 
 
 

10) Přijetí usnesení 18. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 
 
Návrh usnesení, který je přílohou tohoto zápisu přednesl p. Véber. 
VV schválil usnesení jednohlasně.  
 

11) Závěr 
JUDr. Krabička poděkoval všem za účast a jejich činnost, kdy uvedl, že další jednání 
VV je naplánováno na den 1.6.2024 pravděpodobně v Chebu, kde budou 
projednávány body připravené ke 12. Sjezdu AVZO. Popřál všem hodně úspěchů. 
 

Ukončeno ve 14.30 hodin. 

Zapsala:  



Ivana Krejčová       JUDr. Vítězslav Krabička 

                   předseda z.s. 


